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Protokół nr 16/16 
z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego 
z dnia 24 lutego 2016 r. 

 
Ad 1) 
Posiedzenie Komisji Budżetu, Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego otworzył Przewodniczący 
Zdzisław Kowalczyk, który powitał członków Komisji. 
 
Ad 2) 
Obecni: 

• Przewodniczący:     Zdzisław Kowalczyk  
• Wiceprzewodniczący:    Ireneusz Lesiński 
• Członkowie:      Aleksander Dolczewski  

Krzysztof Deutsch  
 Zenon Norman 

        Damian Walczak 
 
W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

• Skarbnik Eleonora Gościniak   
• Starosta Robert Marcinkowski 
• Naczelnik Wydziału OS Marek Smektała 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  
 
Ad 3) 
Przewodniczący Zdzisław Kowalczyk przedstawił porządek posiedzenia.  
Zaproponował dodanie do porządku obrad 2 podpunktów: 
6f) o treści zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie nabycia udziałów w 
Samorządowym Funduszu Poręczeń Kredytowych w Gostyniu, 
6g) o treści zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie deklaracji wsparcia 
finansowego projektu pn. „Przywrócenie i popularyzacja XVII – wiecznej muzycznej tradycji 
filipińskiej na Świętej Górze poprzez digitalizację świętogórskiego archiwum muzycznego, 
rekonstrukcję organów, renowację ołtarzy, przebudowę i remont amfiteatru wraz z 
zagospodarowaniem otoczenia” 
Członek Komisji Zenon Norman zaproponował dodanie do porządku obrad punktu 7 o treści: 
zapoznanie z informacją na temat planowanej budowy obwodnicy w Gostyniu. 
Propozycje dodania punktów przyjęto w wyniku głosowania 6 głosów „za”. 
Porządek posiedzenia ze zmianami został przyjęty – 6 głosów „za”.  
 
Ad 4) 
Protokoły:  

a) Nr 13/15 z dnia 3 grudnia 2015 r. Komisja przyjęła w wyniku głosowania: 6 głosów 
„za”.  

b) Nr 14/15 z dnia 16 grudnia 2015 r. Komisja przyjęła w wyniku głosowania: 6 głosów 
„za”.  

c) Nr 15/16 z dnia 26 stycznia 2015 r. Komisja przyjęła w wyniku głosowania: 6 głosów 
„za”.  
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Ad 5a) 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu powiatu na prace konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 
przedstawił Naczelnik Wydziału OS Marek Smektała.  
Poinformował, że Zgodnie z postanowieniami Rady Powiatu Gostyńskiego określonymi w 
uchwale Nr XXXIX/289/06 z dnia 26 stycznia 2006 r. w sprawie określenia zasad, trybu 
udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków wnioski o dotację składa się w terminie do 
15 września roku poprzedzającego rok przyznania dotacji wraz z wymaganymi załącznikami. 
Zarząd Powiatu postanowił dokonać podziału środków przeznaczonych w budżecie powiatu 
na 2016 r. na ochronę i konserwację zabytków w kwocie 30 000 zł pomiędzy 
wnioskodawców i przyznać dotacje: 
1. Parafii Rzymskokatolickiej pw. Pocieszenia NMP w Borku Wlkp. na wymianę istniejących 

okien metalowych z zachowaniem podziałów i wyglądu oraz wymianę oszklenia w 
oknach na szkło witrażowe w kościele pw. Św. Stanisława Biskupa w Borku Wlkp. w 
wysokości 10 000 zł; 

2. Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Małgorzaty w Gostyniu na prace konserwatorskie 
przy ołtarzu bocznym lewym kościoła w wysokości 10 000 zł; 

3. Parafii Rzymskokatolickiej pw. Świętego Michała Archanioła w Pogorzeli na wymianę 
dachu na kościele w wysokości 10 000 zł. 

 
Przewodniczący Komisji zapytał, na jaką  kwotę został wyceniony projekt w Pogorzeli.  
Naczelnik poinformował, że jest to kwota ponad 306.000 zł.  
 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji z budżetu powiatu na prace 
konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku głosowania: 6 głosów 
„za”. 
 
Ad 5b) 
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Wielkopolskiemu 
przedstawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, że Zarząd przedkłada projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Województwu Wielkopolskiemu w realizacji zadania w zakresie ochrony zdrowia 
z przeznaczeniem na dofinansowanie budowy bazy Śmigłowcowej Służby Ratownictwa 
Medycznego na terenie lotniska Michałków w Ostrowie Wielkopolskim. 
Uchwałą Nr XII/79/15 z dnia 30 listopada 2015 r. Rada Powiatu wyraziła stanowisko o 
potrzebie udzielenia pomocy finansowej na w/w cel. 
W budżecie Powiatu Gostyńskiego na 2016 zabezpieczono pomoc finansową dla 
Województwa Wielkopolskiego na powyższy cel w kwocie 40.000 zł, natomiast na rok 2017 
w Wieloletniej Prognozie Finansowej przewidziano kwotę w wysokości 40.002,65 zł. 
 
Starosta wyjaśnił, że kwoty nieco różnią się od tych planowanych pierwotnie. W pierwszej 
wersji kwota ta miała być wyższa. Po dokonaniu proporcjonalnego podziału kwota ta jest o 
kilka tysięcy niższa.   
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Wielkopolskiemu Komisja zaopiniowała pozytywnie: 6 głosów „za”. 
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Ad 5c)  
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie powiatu na 2016 r. przedstawiła Pani 
Eleonora Gościniak Skarbnik Powiatu. 
Poinformowała, że projekt uchwały dotyczy: 
I. Zmiany w planie dochodów 

1. Zwiększenie planu dochodów o kwotę 2.072 zł z tytułu wpływu odszkodowania za 
szkody wyrządzone w wyniku podmuchu wiatru w DPS w Chumiętkach – dz. 758 
rozdz.75814  
§ 0970. 

Ogółem kwota dochodów zwiększa się o kwotę  2.072 zł.   
 
II. Zmiany w planie wydatków 

1. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 6.000 zł na dofinansowanie działalności WTZ  
w Piaskach – dz.853 rozdz.85311 § 2580. 

2. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 18.000 zł w ZSO w Gostyniu na bieżące wydatki 
–  
dz. 801 rozdz.80120 § 4240 – 3.000 zł, § 4270 – 15.000 zł. 

3. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 260.000 zł na bieżące utrzymanie i remonty dróg 
powiatowych – dz. 600 rozdz.60014. 

4. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 100.000 zł na realizację zadania „Przebudowa 
drogi powiatowej nr 4923P Kościuszkowo – Pępowo” – dz. 600 rozdz.60014 § 6050. 

5. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 120.000 zł na realizację zadania „Opracowanie 
dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej nr 4803P Poniec – Krobia 
od skrzyżowania z drogą powiatową nr 4906P do granic gmin (Poniec-Krobia) – 
dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

6. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 80.000 zł na realizację zadania „Opracowanie 
dokumentacji technicznej na przebudowę drogi powiatowej nr 4087P Pogorzela od 
ronda – Wziąchów – Kromolice – granica powiatu” – dz. 600 rozdz.60014 § 6050. 

7. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 111.561 zł na realizację zadania „Opracowanie 
dokumentacji na budowę drogi łączącej obwodnicę drogi wojewódzkiej 434 ze 
skrzyżowaniem ulic Nad Kanią i Europejska w Gostyniu” – dz.600 rozdz.60014 § 6050. 

8. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 63.000 zł na realizację zadania „Obsługa 
realizacji przedsięwzięcia: Przebudowa Dróg Powiatu Gostyńskiego w formule 
partnerstwa publiczno - prywatnego” – dz. 600 rozdz.60014 § 4300. 

9. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 465.000 zł na dofinansowanie zadania 
„Przebudowa drogi powiatowej nr 4803P od ronda w miejscowości Krobia do 
skrzyżowania z ul. Poniecką w Pudliszkach” – dz. 600 rozdz.60014 § 6050. 

10. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 10.000 zł na wypłatę stypendiów sportowych dla 
zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe – dz. 926 rozdz. 92695 § 3250. 

11. Zwiększenie planu wydatków o kwotę 9.114 zł w DPS w Chumiętkach na bieżącą 
działalność – dz. 852 rozdz.85202 § 4260 – 7.042 zł, § 4270 – 2.072 zł. 

12. Przesunięcia pomiędzy działami, rozdziałami, paragrafami w DPS w Chumiętkach, 
Starostwie Powiatowym w Gostyniu. 

Ogółem kwota wydatków zwiększa się o kwotę  1.242.675 zł.   
III. Zwiększa się przychody budżetu o kwotę  1.240.603 zł – wolne środki z lat ubiegłych. 
 
Radny Aleksander Dolczewski zadał pytanie dotyczące zwiększenia planu wydatków o kwotę 
63.000 zł na realizację zadania „Obsługa realizacji przedsięwzięcia: Przebudowa Dróg 
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Powiatu Gostyńskiego w formule partnerstwa publiczno - prywatnego” – dz. 600 rozdz.60014 
§ 4300. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że sprawa dotyczy partnerstwa publiczno-prywatnego i 
przygotowania audytu na drogi.  
Starosta dodał, że dotyczy to przygotowania dokumentacyjnego i koncepcyjnego. 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że partner prywatny będzie realizował przebudowę dróg.  
Starosta poinformował, że do tej pory samorządy bały się takich inicjatyw, dlatego, że mówi 
się o tym, jako o systemie trzech liter P, czyli Partnerstwo Publiczno-Prywatne. Dzisiaj jest 
zupełnie inna tendencja. Władze centralne idą w kierunku realizacji tego typu projektów, bo 
widzą w tym szansę na ożywienie gospodarcze i realizację ważnych inwestycji.    
Starosta wyjaśnił, że w ubiegłym roku po dokonaniu audytu na różnych forach i 
konferencjach jak i też spotkaniach z firmami, które prowadzą tego typu konsultacje, padła 
propozycja, żeby we  wszystkich gminach wybrać te drogi, które mają najgorszy stan i nie 
kwalifikują do realizacji w ramach programów zewnętrznych. Inicjatywa, żeby rozrzucić 
partnerstwo publiczno-prywatne po całym powiecie nie będzie realizowana, ponieważ musi 
to być sensowny projekt sieci dróg ze sobą powiązanych. Taka propozycja została 
stworzona. Inspiracja była ze strony gminy Krobi, która taki projekt zrealizowała. Sieć taka 
powstała na terenie 5 gmin.  Wyjaśnił, że aby to zbudować i dobrze przygotować pod kątem 
technicznym, jest potrzebne doradztwo. Zajmuje się tym instytut partnerstwa publiczno-
prywatnego. Wszystko będzie miało sens, jeżeli w to partnerstwo wejdą gminy. Taki audyt w 
gminach został przeprowadzony i 5 gmin zasygnalizowało, że weźmie w tym udział.  
Skarbnik wyjaśniła, że partnerstwo publiczno-prywatne nie wchodzi w skład długu. 
Radny Dolczewski zapytał, co z gminą Borek i Pogorzela, czy nie były one tym 
zainteresowane.  
Starosta wyjaśnił, że te gminy nie łączą się z siecią, ponieważ są za daleko. Do Borku i 
Pogorzeli została przedstawiona oferta, żeby w roku 2017 złożyć schetynówkę na 
przebudowę drogi Borek – Pogorzela. Dużą otwartością wykazała się Pogorzela, ale Borek 
stwierdził, że nie ma środków finansowych, aby taki projekt został złożony. Dodał, że 
dokumentacja zostanie przygotowana, żeby być gotowym na rozdanie tych środków.  
Członek Komisji Damian Walczak wyjaśnił, że jeżeli chcemy, aby to nie weszło w dług, to 
musi być odpowiedni podział ryzyk. Dodał, że mamy trzy ryzyka: budowy, dostępności i 
popytu. Dwa z tych trzech ryzyk musi wziąć na siebie partner prywatny, bo w przeciwnym 
razie wejdzie to w dług.  
Radny Dolczewski zapytał, czy są przykłady z innych powiatów partnerstwa publiczno-
prywatnego. 
Starosta wyjaśnił, że nie. Dodał, że my jesteśmy pierwszym powiatem. Poinformował, że 
dzisiaj jeszcze nie przesądzamy, że nam się to powiedzie. Część kosztów firmy doradczej 
będzie musiał ponieś partner prywatny.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu  w sprawie zmian budżetu i w budżecie na 2016 rok 
Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku głosowania: 6 głosów „za”.  
 
Ad 5d) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej Powiatu Gostyńskiego 
na lata 2016-2022 przedstawiła Pani Eleonora Gościniak Skarbnik Powiatu.  
Poinformowała, że zmiany dotyczą:    
Zmian w załączniku Nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2016 - 2022” 
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− uaktualnienie kwot ujętych w projekcie uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie 
powiatu na 2016 r.  

Zmiany w załączniku Nr 2 „Wykaz przedsięwzięć do WPF” 
− w przedsięwzięciu „Budowa bazy Lotniczego Pogotowia Ratunkowego” dokonuje się 

przesunięcia kwoty 5.330 zł z roku 2016 na rok 2017. 
− przedsięwzięcie „Przebudowa drogi powiatowej nr 4803 P na odcinku Poniec-Krobia 

o długości 9 km” wykreśla się z WPF. Zadanie będzie realizowane odcinkami jako 
zadania jednoroczne. 

 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy finansowej 
Powiatu Gostyńskiego na lata 2016-2022 Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku 
głosowania: 6 głosów „za”.  
 
Ad 5 e)  
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nabycia udziałów w Samorządowym Funduszu 
Poręczeń Kredytowych w Gostyniu przestawił Starosta Robert Marcinkowski. 
Poinformował, ze kwota 20.000 zł wynika z budżetu. Została ona zaplanowana w budżecie 
na ten rok. Wpłynie to na pozyskanie dodatkowych środków dla Funduszu.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie nabycia udziałów w Samorządowym 
Funduszu Poręczeń Kredytowych w Gostyniu Komisja zaopiniowała pozytywnie w 
wyniku głosowania: 6 głosów „za”.  
 
Ad 5 f)  
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie deklaracji wsparcia finansowego projektu pn. 
„Przywrócenie i popularyzacja XVII – wiecznej muzycznej tradycji filipińskiej na Świętej 
Górze poprzez digitalizację świętogórskiego archiwum muzycznego, rekonstrukcję organów, 
renowację ołtarzy, przebudowę i remont amfiteatru wraz z zagospodarowaniem otoczenia” 
przedstawił Naczelnik Wydziału OS Marek Smektała. 
Poinformował, że Zarząd Województwa Wielkopolskiego podjął decyzję o wpisaniu wyżej 
cytowanego projektu na Wykaz Projektów Zidentyfikowanych w ramach trybu 
pozakonkursowego WRPO 2014+, co oznacza przyznanie dotacji Kongregacji Oratorium 
Św. Filipa Neri w ramach ww. zadania w wysokości 3 725 693,28 zł. Całość zadania 
oszacowano na kwotę 4 383 168,57 zł. Różnicę tych kwot stanowi tzw. wkład własny, w 
wysokości 657 475,29 zł. Kongregacja nie jest w stanie samodzielnie zapewnić koniecznego 
wkładu własnego na realizację zadania.  
W związku z powyższym dotacja powiatu stanowić będzie część wymaganego wkładu 
własnego i zostanie udzielona zgodnie z obowiązującą w tym zakresie uchwałą Nr 
XXXIX/289/06 Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 26 stycznia 2006 r. w sprawie określenia 
zasad, trybu udzielania i rozliczania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i 
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków. 
Przedmiotowa uchwała jest potrzebna do pozyskania dotacji i realizacji projektu. 
 
Starosta wyjaśnił, że inne samorządy też chcą podejść do tego tematu. Gmina Gostyń 
również przymierza się do tej samej kwoty. Gmina Piaski też prawdopodobnie podejmie 
uchwałę z kwotą proporcjonalnie niższą w stosunku do budżetu.  
Radny Dolczewski zapytał, ile musi być własnych środków. 
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Starosta odpowiedział, że jest to kwota 650.000 zł. Dodał, że kluczową sprawą jest 
pozyskanie przedmiotowej dotacji.  
Naczelnik Marek Smektała poinformował, że Marszałek Województwa Wielkopolskiego 
wyraźnie zaznaczył, że niewypełnienie kolejnych etapów dostępu do środków finansowych 
może spowodować nie uznanie identyfikacji potrzeb. Dodał, że zagrożenie jest duże.    
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie deklaracji wsparcia finansowego projektu 
pn. „Przywrócenie i popularyzacja XVII – wiecznej muzycznej tradycji filipińskiej na 
Świętej Górze poprzez digitalizację świętogórskiego archiwum muzycznego, 
rekonstrukcję organów, renowację ołtarzy, przebudowę i remont amfiteatru wraz z 
zagospodarowaniem otoczenia” Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku 
głosowania: 6 głosów „za”.  
 
Ad 6) 
Zaopiniowanie sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych 
prowadzonych przez Powiat Gostyński w 2015 r.  
 
Sprawozdanie przedstawił Naczelnik Wydziału OS Pan Marek Smekta ła.  
Poinformował, że Zarząd Powiatu Gostyńskiego dokonał analizy wysokości średnich 
wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 
poszczególnych szkołach i placówce oświatowej prowadzonych przez Powiat Gostyński w 
2015 r. 
Ogółem średnie wynagrodzenia nauczycieli w szkołach i placówce oświatowej 
prowadzonych przez Powiat osiągnęły poziom wymagany przepisami prawa, a 
szczegółowe informacje zawarte są w załączniku do niniejszego sprawozdania. 
Ponadto informujemy, że zgodnie z art. 30a ust. 4 Karty Nauczyciela (tekst jednolity: Dz. U. z 
2014 r. póz. 191 ze zm.) w terminie do dnia 10 lutego każdego roku organ prowadzący 
szkolę będący jednostką samorządu terytorialnego sporządza sprawozdanie z wysokości 
średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez tę jednostkę samorządu 
terytorialnego za rok poprzedni na wzorze ustalonym w rozporządzeniu Ministra 
Edukacji Narodowej z dnia 13 stycznia 201 Or. w sprawie sposobu opracowywania 
sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostki samorządu terytorialnego 
(Dz, U. z 2010 r. Nr 6 póz. 35 ze zmianami). Organ prowadzący szkołę przedkłada 
sprawozdanie, o którym mowa powyżej regionalnej izbie obrachunkowej, a także organowi 
stanowiącemu tej jednostki samorządu terytorialnego, dyrektorom szkół prowadzonych 
przez tę jednostkę oraz związkom zawodowym zrzeszającym nauczycieli. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
Radny Kowalczyk zapytał, ile środków finansowych zostało zaplanowanych na szkolenia dla 
nauczycieli, ponieważ w zeszłym roku była to pokaźna kwota.  
Naczelnik wyjaśnił, że na ten cel było dużo środków finansowych, ponieważ był realizowany 
dwuletni projekt. Na doskonalenie nauczycieli obowiązuje 1% ich wynagrodzenia. Jest to 
kwota 120.000 zł. W tej chwili 1% został podzielony na pół.  
 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

 



7 
 

przez Powiat Gostyński w 2015 r. Komisja zaopiniowała pozytywnie w wyniku 
głosowania: 6 głosów „za”.  
 
Ad 7)  
Zapoznanie z informacją na temat planowanej budowy obwodnicy w Gostyniu. 
Głos w dyskusji zabrał członek Komisji Zenon Norman. Poinformował, że jako jedyny jest 
przeciwny tej obwodnicy. Dodał, że temat ten zna już od dawna, kiedy jeszcze był wójtem. 
Wyjaśnił, że zostało podpisane porozumienie wspólnie z gminą Piaski, Gminą Gostyń oraz 
Powiatem Gostyńskim. Miał być wspólnie budowany odcinek od węzła w Piaskach łączącego 
drogę krajową i wojewódzką w kierunku do ul. Poznańskiej. W tej chwili część obwodnicy ma 
być prowadzona po gruntach.  
Następnie Radny pokazał szkic, jak ma przebiegać obwodnica. Zdaniem Radnego będzie to 
obwodnica dla Gostynia, która nie rozwiązuje sprawy miejscowości Piaski. Dodał, że zostaną 
pobudowane dwie równoległe drogi, które nie rozwiążą problemu i  Piaski wypadają z 
obwodnicy. Wyjaśnił, że dokumentacja jest już daleko zaawansowana.  
Radny Norman dodał, że nie wie, czy gmina Piaski dofinansuje budowę obwodnicy, 
ponieważ nie jest ona docelowa, tylko rozwiązuje problem Gostynia. W przyszłości 
mieszkańcy nas z tego rozliczą. Dodał, że trudno jest mu się wypowiadać za to, jakie są 
opracowania dzisiejsze.  
Następnie głos zabrał starosta i przedstawił informację na jakim etapie jest stan prac. Dodał, 
że ma inne zdanie niż Radny Norman jeżeli chodzi o obwodnicę. Poinformował, że 
porozumie, które było podpisane przez Starostę, Burmistrza Gostynia i Wójta Piasków, może 
się różnić co do interpretacji. Na chwilę obecną jesteśmy pozbawieni szans na obwodnicę 
drogi krajowej nr 12. W programie nie jesteśmy ujęci do roku 2023. Dodał, że jest bardzo 
realna szansa, aby powstała obwodnica drogi wojewódzkiej, dlatego, że Zarząd ujął 
inwestycje finansowane z budżetu UE, ale nie może ta obwodnica kończyć się w polu. 
Zdaniem Starosty obwodnica ma również znaczenie dla Piasków. Ułatwi ona np. dojazd w 
kierunku basenu. Starosta zaapelował, aby nie blokować tej inwestycji.  
Zdaniem Radnego Normana Piaski będą całkowicie odcięte od obwodnicy.  
Radny Dolczewski zapytał, jaki jest koszt budowy łącznika. 
Starosta odpowiedział, że około 10 mln zł.  
Radny Deutsch zapytał, czy jest szansa pozyskania środków zewnętrznych na ten cel.  
Starosta poinformował, że tak.  
Zdaniem Radnego Deutscha „Piaski się nie zadławią” jeżeli chodzi obwodnicę w Gostyniu.  
Radny Dolczewski zapytał, kiedy rozpocznie się inwestycja. 
Starosta poinformował, że jeżeli wszystko dobrze pójdzie, to inwestycja powinna się 
rozpocząć w przyszłym roku. 
 
Ad 8) 
W wolnych głosach i wnioskach głos zabrał Starosta. Poinformował, że od stycznia br. został 
uruchomiony punkt bezpłatnej pomocy prawnej.  
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Ad 7) 
Przewodniczący Komisji Pan Zdzisław Kowalczyk podziękował zebranym za przybycie, po 
czym zamknął posiedzenie komisji. 
 
 
 

Przewodniczący 
Komisji Budżetu, Inwestycji 
i Rozwoju Gospodarczego 

         (-) Zdzisław Kowalczyk 
 
Protokołowała: Joanna Bilińska 

 


